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In de afgelopen raadsvergadering heeft wethouder Herselman toegelicht dat de komende 2-3 jaar er 
geen netwerkcapaciteit danwel stopcontact is voor een zonneweide aan de A58, uitgaande van 
voorrang voor een al verder gevorderd windmolenplan. En dat dit zonnepark pas over 4 tot 8 jaar 
mogelijk gaat worden. Tegelijkertijd lees ik afgelopen weken in de krant dat er zowel in het 
Sloegebied een nieuw zonnepark gepland wordt, als ook in Kruiningen, en dat de gemeente 
Reimerswaal nog 3 tot 4 locaties op het oog heeft voor nog meer zonneparken. 
 
Daarom de volgende vragen aan de wethouder: 
 
 

• Betekent de onmogelijkheid van het zonnepark aan de A58 dat er in heel de gemeente de 
komende jaren geen zonneparken of windmolenparken gepland kunnen worden, of hangt 
dat samen met de specifieke locatie? 

• Als er in heel de gemeente geen nieuwe zonne- of windprojecten kunnen, waarom dan wel 
in omliggende gemeentes? 

• Als er wel andere projecten kunnen, is er een overzicht van wat geschikte locaties zijn en wat 
er qua capaciteit mogelijk danwel onmogelijk is? 

• Naast de technische mogelijkheden en onmogelijkheden, is er nu al specifiek gemeentelijk 
beleid waar we parken willen (waarbij we de provinciale eisen in het oog houden), en hoe en 
wanneer zal de raad hierbij betrokken worden? 

• In hoeverre is er afstemming met omliggende gemeentes danwel in heel Zeeland over 
netwerkcapaciteit en over de keuzes waar we nieuwe parken willen? 

• In hoeverre heeft de gemeente danwel de provincie invloed op de benodigde 
netwerkcapaciteit? 
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